



PERBADANAN KEMAJUAN NEGERI PERAK

KENYATAAN *REQUEST FOR PROPOSAL* (RFP)

RFP adalah dipelawa kepada **pembida-pembida** yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) dengan pendaftaran masih sah laku tempohnya dibenarkan untuk mengambil bahagian di dalam RFP berikut:-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	TARAF/JENIS SYARIKAT	SYARAT-SYARAT	TAKLIMAT PROJEK DAN LAWATAN TAPAK	TEMPAT & TARIKH DOKUMEN MULAI DIJUAL	HARGA DOKUMEN	TEMPAT, TARIKH & WAKTU TUTUP RFP
REQUEST FOR PROPOSAL (RFP) PENGOPERASIAN SEMULA RUMAH TRADISIONAL MELAYU (RTM) PERSIARAN MERU RAYA 1, BANDAR MERU RAYA, 30020 IPOH, PERAK DARUL RIDZUAN. (NO.RFP :BIL.01/2024)	RFP terbuka di kalangan syarikat-syarikat tempatan Malaysia	Berdaftar Dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) dan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)	Berkumpul di Lokasi : Rumah Tradisional Melayu (RTM), Persiaran Meru Raya 1, Bandar Meru Raya, 30020 Ipoh, Perak Tarikh : 4 Mac 2024 (Isnin) Waktu: 9.00 pagi	Bahagian Kawalan Projek, PKNPk, Tingkat 5 4 Mac 2024 (Isnin) Hingga 18 Mac 2024 (Isnin)	RM 150.00 (Dibayar Secara Tunai)	Tarikh: 18 Mac 2024 (Isnin) Masa: Sebelum Jam 12.00 tengahari (RFP yang lewat diterima tidak akan dilayan)
Taklimat Projek dan Lawatan Tapak adalah DIWAJIBKAN . Wakil syarikat hendaklah mengemukakan SURAT WAKIL ketika hadir ke lawatan tapak dan ketika membeli Dokumen RFP sebelum dibenarkan mengambil bahagian.						

- Pembida perlu mengemukakan **Sijil Pendaftaran Asal** yang masih sah tempohnya yang dikeluarkan oleh **Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) dan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)** untuk semakan sebelum dibenarkan mengambil bahagian dalam RFP ini..Salinan fotostat Sijil Pendaftaran tidak akan dilayan.
- Dokumen Meja Tawaran boleh disemak di Bahagian Kawalan Projek, Perbadanan Kemajuan Negeri Perak (PKNPk) semasa waktu pejabat.
- Sekiranya terdapat sebarang pertanyaan mengenai RFP ini boleh berhubung dengan pegawai berikut:
 - En. Muhammad Amirul Rashid Bin Mohamad Firuz (Tel : 017-536 6205)
 - En. Ahmad Shamsuri Bin Abdul Manaf (Tel : 05-5019 763)
- Dokumen RFP boleh dibeli pada waktu pejabat bermula jam 9.00 pagi sehingga 4.00 petang (Isnin – Jumaat) di **Bahagian Kawalan Projek, Perbadanan Kemajuan Negeri Perak (PKNPk), Tingkat 5, No. 1-A, Blok A, Menara PKNP, Jalan Meru Casuarina, Bandar Meru Raya, 30020 Ipoh, Perak Darul Ridzuan** secara bayaran **TUNAI** sahaja. Pembida dikehendaki membawa Sijil Pendaftaran Asal Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) ,Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dan satu salinan bagi sijil tersebut semasa membeli Dokumen RFP.
- Dokumen RFP yang telah lengkap diisi hendaklah **dimasukkan ke dalam Peti Tender di Bahagian Kawalan Projek, Perbadanan Kemajuan Negeri Perak (PKNPk), Tingkat 5, No. 1-A, Blok A, Menara PKNP Jalan Meru Casuarina, Bandar Meru Raya, 30020 Ipoh, Perak Darul Ridzuan** tidak lewat daripada **18 Mac 2024 (Isnin) sebelum jam 12.00 tengahari**. Pihak Perbadanan Kemajuan Negeri Perak (PKNPk) tidak terikat untuk menerima RFP yang terendah atau sebarang RFP.